
 
 

Verslag van de vergadering van 15 april 2024 
 

Aanwezig:  

De heer Smits   Voorzitter 

Mevrouw D.J. Bouw  Ambtelijk secretaris 

Mevrouw C. van den Hoed Lid 

Mevrouw R. van Veen  Lid 

De heer D. Tippe  Lid 

Mevrouw Borsboom  Lid 

De heer Baks   Lid 

Mevrouw Mensink  Lid 

De heer Stoel   Aspirant-lid 

 

Afwezig (met kennisgeving):  

Mevrouw Scheringa, dhr. Th. Kruisinga en dhr. Wiersma 

 

 

0. Toelichting Mantelzorgcentrum Nunspeet transitie traject en de toekomst  
Mevrouw K. van Zuijlen – mantelzorgconsulent – en mevrouw K. van Wezep – beleidsmedewerker Sociaal 

Domein – geven een presentatie over de transitie – traject van Steunpunt naar Mantelzorgcentrum (MZC) - en 

de toekomst van het Mantelzorgcentrum. Ook komen de missie en de visie van het MZC, de strategie en het 

model van het MZC aan de orde. Tot slot worden er een aantal vragen gesteld aan de ASDN. De presentatie van 

het MZC wordt gemaild aan de ASDN.   

 

1. Opening  
De voorzitter heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. Er wordt een korte voorstelronde gedaan. 

Er is geen publiek aanwezig.  

 

2. Notulen en actielijst van de vorige vergadering 11 maart 2024 
Met dank aan de notulist worden de notulen van de vorige vergadering ongewijzigd vastgesteld.  

Actielijst:  

Punt 178, 179, 183, 184, 181, 187 en 188 is afgehandeld  

Punt 180; mevr. Borsboom toevoegen. Er heeft een informele bijeenkomst plaatsgevonden op 10 april en dit 

was heel geslaagd en goed georganiseerd. In het najaar wordt er nog een informele bijeenkomst georganiseerd.  

 

3. Ingekomen stukken  
A) Infographic jaarverslag 2023 gemeente Elburg 

Ziet er goed uit, overzichtelijk. meenemen voor volgend jaar voor de ASDN.   

B) Verslag voorzittersoverleg Adviesraden NW Veluwe en Zeewolde en overzicht adviesraden Sociaal 

Domein 

Er zijn geen opmerkingen. 

C) Verslag reizigerspanel ViaVé 

Er zijn geen opmerkingen.  

D) Maatschappelijk Jaarverslag Inclusief Groep 

Ziet er goed uit en sluit mooi aan op het ongevraagd advies.  

 



E) Flyer ASDN 

Mooie flyer met dank aan de werkgroep Communicatie.  

 

4. Mededelingen  

A) Interessante bijeenkomsten  

Mevr. Borsboom geeft aan dat zij zich heeft aangemeld voor de webinar jongerenparticipatie van De Koepel op 

23 mei. Mevr. van den Hoed heeft zich nog voor een bijeenkomst aangemeld, maar weet zo niet welke. Dit 

wordt nog achterhaald. 

 

5. Stand van zaken werkgroepen  
A) Jong Nunspeet:  

1. Verslag WG 0-23_08-04-2024 

Mevr. Dekker heeft laten weten dat zij niet definitief lid wil worden van de ASDN. In verband met een 

andere baan levert het belangenverstrengeling op.  

 

Er heeft goed gesprek plaatsgevonden tussen de heer Baks, de heer Smits en mevr. Woestenburg – 

projectleider GALA. Een positief punt is dat mevr. Woestenburg ook zal inzetten op meer meetbaar maken. 

De werkafspraak die gemaakt is: De heer Baks doet een voorstel voor een ongevraagd advies. Hij zorgt voor 

een notitie zodat we de volgende keer een concreet praatstuk hebben. 

 

In de formele adviesvraag voor de uitvoeringsplannen voor ‘Spelen, Bewegen & Ontmoeten’ is de werkgroep 

uitstekend meegenomen door de gemeente in dit proces. De werkgroep wil graag 2 punten aandragen: 

- De doelgroep 12-16 heeft mogelijk meer behoefte aan een hangplek (mini honkjes, kleine overkapping). 

Voor deze doelgroep is (specifiek in Elspeet) veel minder geregeld dan voor de jongere kinderen. 

- We adviseren om in de plannen meer bankjes op te nemen, zodat oudere mensen het ook als 

ontmoetingsplek kunnen gaan zien. 

De heer D. Bos (projectleider Vluchtelingen) heeft een toelichting gegeven aan de werkgroep over de opvang 

van asielzoekers. Erg interessant. Gemeente is tevreden over de aanpak van het COA. Inwoners die ernaast 

wonen hebben er geen last van. AZC in Harderwijk gaat sluiten i.v.m. aflopend contract.  

 

B) Waardig Leven: 

1. Verslag WG 16-60+_03-04-2024 

De heer S. van den Berg – beleidsadviseur – praat de werkgroep leden bij over met name Welzijn op recept.  

Gevraagd wordt hoe er contact gelegd wordt met de zorgmijders en of Welzijn op recept hier ook geschikt voor 

is. De heer van den Berg geeft aan dat één van zijn collega’s meer weet van zorgmijders en die wellicht een keer 

uit te nodigen in de werkgroep. 

 

De projecten van GALA lopen allemaal. Wat IZA gaat betekenen voor de beleidsadviseurs is nog niet helemaal 

duidelijk. Er is een nieuwe beleidsadviseur aangesteld die zich met IZA gaat bezighouden. 

 

De heer Smits geeft aan dat de wisseling van beleidsadviseurs binnen Nunspeet soms hoog is. Dit wordt als 

minder positief ervaren.  

 

De datums van de werkgroepoverleggen worden gewijzigd, omdat de woensdagmiddag een lastig moment is 

voor de heer Stoel om aanwezig te kunnen zijn. Naar aanleiding van vragen / opmerkingen van de heer Stoel 

wordt er aangegeven om dit binnen de ASDN te houden. Wel wordt de behoefte breed geuit om mevr. van 

Bruchem voor de volgende ASDN-vergadering uit te nodigen voor een overkoepelende toelichting over het 

Programma Sociaal Domein. Er wordt een overzicht met taken en beleidsvelden van de beleidsmedewerkers aan 

de heer Stoel gestuurd.           

 



6. Jaarplanning vergaderen en beleidsonderwerpen 2024 

A) Stand van zaken geplande beleidsonderwerpen 

Bedoeling van de jaarplanning is dat het als leidraad dient voor de ASDN, zodat zij weten wanneer zij wat kunnen 

verwachten. Ervaring in de praktijk blijkt dat het een dynamisch document is. Dit kan zorgen voor chaos en 

tijdsdruk en wordt niet altijd als prettig ervaren. In de presentatie over het MZC kwam naar voren dat er een 

formele advies over het uitvoeringsplan Mantelzorgwaardering voor de zomer aan de ASDN wordt voorgelegd > 

toevoegen in de jaarplanning.          

 

7. Invulling studiedag  

A) Locatie, tijd en onderwerp 

Datum: Vrijdag 31 mei van 9.00 – 16.00u  

Locatie: Vossenberg in Vierhouten.  

Programma:  Ochtenddeel Petra van der Horst van De Koepel.  

Middagdeel andere invulling, mogelijk met teambuilding.  

Interessant onderwerp; Waar willen we heen met het sociaal domein? Mevr. van den Hoed vraagt of de 

onderwerpen die aangedragen zijn nu wel aan de orde komen. Dhr. Smits reageert hier nog op terug te komen. 

Er zijn verschillende sprekers (o.a. van Movisie), benaderd op basis van de aangedragen onderwerpen, maar zijn 

helaas verhinderd. Straathoekwerk zou nog gevraagd kunnen worden.  

Mevr. Mensink geeft aan dat zij later in de ochtend aan zal sluiten.  

 

8. Cyclus adviezen en reacties nakijken op data en vervolgacties     

A) Schema cyclus advies en reacties 

Er zijn geen opmerkingen. 

B) Ongevraagd advies Inclusief Groep  

helder verwoord en kort en bondig.  

C) 1. Concept Uitvoeringsplan Spelen, bewegen en ontmoeten 

2. Participatiedocument 

De overige leden van de ASDN kunnen zich vinden in de aan te dragen punten van de werkgroep Jong 

Nunspeet. Wel zijn er nog een drietal vragen en een opmerking die meegenomen worden in het advies:  

- Is het mogelijk om speeltoestellen aan te passen in een wijk of buurt naarmate kinderen ouderen 

worden?  

- Wat gebeurt er met speeltoestellen die zijn afgeschreven (recycling)?  

- Hoe gaat de gemeente met klachten om over speeltoestellen?  

- Er dienen bankjes, niet alleen voor ouderen, maar zeker ook voor ouders geplaatst worden.  

 

9. Rondvraag  
Mevr. Borsboom; voor een aantal personen worden er veel stukken geprint en in het kader van het milieu vraagt 

zij of dit echt nodig is. De heer Baks, mevr. van Veen en mevr. Mensink geven aan dat het echt nodig is. Mevr. 

van Veen geeft aan dat er voortaan van beleidsstukken zoals het uitvoeringsplan Spelen, bewegen en ontmoeten 

één exemplaar voldoende is. 

 

10. Afsluiting  
De voorzitter dankt iedereen voor zijn / haar aanwezigheid en sluit de vergadering.  

 

 

Volgende vergadering: maandag 13 mei 2024 

 


